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Innsjekk

Ris og ros

“Dumt at laboratorie-besøk (veldig relevant for biotek studenter) krasja med Bioték
generalforsamling. Ville trodd dere hadde en del dialog rundt akkurat disse
generalforsamlingene og det burde kunne unngås.”
Labbesøket ble planlagt før vi fikk beskjed om Biotéks generalforsamling.

Kan fadderkomiteen endelig slutte å bruke gamle bilder og faktisk lage ny promotering?
ny promotering på instagram
Vi skal ta flere bilder av neste års fadderuke og bruke det til promotering.

Saker

Sak 69/24 Komitéoppdateringer



● Leder:
○ Bioték voterte å gå ut av linjeforeningen, kontrakt skal signeres
○ Vært på linjeledermøte:

■ Skal ha møte med vekterne om hendelser og oppførsel, uvisst når
○ Vært på NV-gang møte:

■ Fellesgrilling i NV-gangen 30. april
■ Skal få kjøpt inn flere griller
■ Ødelagt kaffetrakter, fakultetet skal fikse, uvisst når

○ Holdt ekstraordinær generalforsamling
○ Oppdatert vedtektene etter ekstraordinær generalforsamling
○ Sendt sponsoravtale ut på høring, fått flere tilbakemeldinger
○ 17. mai tog oversikten er lagd, vi skal gå som nr 5. Kommer info om dette i et

Facebook-arrangement og på nettsiden.

● Kasserer:
○ Ført og betalt MVA-melding for januar-februar
○ To medlemmer har vist interesse for kassereropplæring. De skal intervjues og

tas videre i opplæringen dersom de anses som mulige kandidater til vervet.

● Nestleder:
○ IÅM

● Sekretær:
○ Rekenudler skal tilbake i kiosken grunnet etterspørsel

● Arrkom:
○ vÅrgang-billettsalg har gått bra

● Bedkom:
○ Vært på Studentaften hos Nidaros Profil
○ Hatt labbesøk

● Faddersjef:
○ Fått spons fra Tekna
○ 94 faddere påmeldt til fadderuka
○ Samarbeider med Delta om å ha et arrangement på Klubben på Samfundet
○ Planlegger silent disco på Havet

● Kontorkom:
○ IÅM

● Mediesjef:
○ Hadde avisslipp på onsdag
○ Begynt å planlegge fadderavisen
○ Sidene vi vant med i Gullblekka skal publiseres i Universitetsavisa

● Prokom:



○ IÅM

Sak 72/24 Shanglelauget (Kasserer)

Det foreslås å legge ned undergruppen Shanglelauget. Gruppen er ikke lenger aktiv,
også etter det har blitt gjort forsøk på å rekruttere nye medlemmer.

Forslaget ble vedtatt ved akklamasjon.

Sak 74/24 Penger fra SiT (Kasserer)

Linjeforeningen har fått innvilget mindre penger fra SiT enn summen vi søkte.
Midlene skal derfor prioriteres til V&A, Nukleomedia og Fadderkomiteen. Grunnet
den økonomiske situasjonen må styret søke penger fra flere aktører, og
undergrupper må begynne med kontingenter.

Sak 76/24 Sluttarrangement i fadderuken (Faddersjef)

Faddersjef søker idéer til sluttarangementet “Ut på tur” i fadderuken. Styret idémyldrer
(forslag: løype/stafett), og saken skal tas videre til fadderkomitéen.

Sak 78/24 VIVO med Nucleus og Bioték (Bedkomleder)

Det foreslås å gjøre karrieredagen VIVO til en egen organisasjon i samarbeid med
linjeforeningene Nucleus og Bioték. Styret diskuterer.

Momenter i diskusjonen:
- Å gjøre VIVO til en organisasjon vil minke V&As tilhørighet til dagen, da den også

driftes av to andre linjeforeninger
- VIVOs identitet kan bli styrket
- Det kan bli problematisk økonomisk sett, og oppstå konflikt om pengene tilhører

karrieredagen eller linjeforeningen
- VIVO kan forbedres uten å gjøre det til en egen organisasjon
- Vi kan beholde VIVO som V&As karrieredag, og samarbeide med Nucleus og Bioték

om å starte en ny karrieredag
- Kan være vanskelig å lage ny karrieredag
- Å gjøre det til en organisasjon kunne gjort det mer profesjonelt
- Om VIVO er en organisasjon eller ikke har lite å si for utfallet av karrieredagen
- Vi kan stille som hovedarrangører i samarbeid med Nucleus og Bioték
- Nucelus og Bioték er positive til samarbeidet uavhengig av om VIVO er en

organisasjon eller ikke



Da styret er uenige, vil saken avhenge av videre diskusjon med Nucleus og Bioték.


